

NOTARIES ACT

Pursuant to the provisions of the *Notaries Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased to and doth hereby order as follows:

1. Notaries may charge five dollars to perform a service under the *Notaries Act*;

2. An employee of the federal or territorial or municipal governments who holds an appointment as a Notary Public in connection with his employment shall not charge or receive any fee for any services he performs as a Notary Public in the course of his employment with such government.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 23rd day of October, A.D., 1979.

Administrator of the Yukon

LOI SUR LES NOTAIRES

En vertu de la *Loi sur les notaires*, il plaît au Commissaire du territoire du Yukon de décréter ce qui suit :

1. Le notaire peut exiger cinq dollars pour accomplir un acte en vertu de la *Loi sur les notaires*.

2. Le fonctionnaire du gouvernement fédéral ou territorial ou d'une administration municipale nommé notaire dans le cadre de ses fonctions ne peut exiger ni percevoir aucun droit en paiement d'un acte quelconque qu'il accomplit à titre de notaire dans l'exercice de ses fonctions.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 23 octobre 1979.

Administrateur du Yukon